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Podjęte uchwały:
Uchwała nr 17/2014 – dot. przyjęcia w poczet „Solidarności” 5 członków.
Uchwała nr 18/2014 – dot. przyznania dotacji na rzecz zorganizowania wigilijnego spotkania
Koła Emerytów.

• Redukcja etatów na Wydz. Chemii – wypowiedzenia zmieniające warunki pracy i
płacy. Kilka osób, które otrzymały takie wypowiedzenia odwołało się do Sądu Pracy.
Są wśród nich członkowie „S”, którym udzieliliśmy odpowiedniej pomocy (rozmowy
z Dziekanem, pomoc prawna, zapomoga finansowa).
Jednocześnie informujemy, że skierowaliśmy wniosek do Pani Kanclerz, by poprzez
zmiany w Regulaminie Świadczeń Socjalnych, objąć pomocą finansową osoby,
którym zredukowano wymiar etatu do połowy. Uzgodniono z nami, że osobom
takim będzie wypłacana z funduszu socjalnego zapomoga w podwójnej wysokości
(zał.).
Przewodniczący poprosił członków KU, by informowali osoby będące w takiej
sytuacji o możliwości uzyskania dodatkowej pomocy z z.f.ś.s.

• Zasiłki statutowe. Kol. J. Romański zaproponował podniesienie zasiłków
statutowych. Postanowiono poczekać na sprawozdanie finansowe za 11 miesięcy i
zadecydować na kolejnym zebraniu KU.

• Ośrodek Szkoleniowo-Wypoczynkowy w Bachotku. Kol. Grzegorz Trykowski zdał
relację z wyjazdu do Bachotka. Dobrą praktyką lat ubiegłych były przedsezonowe
wyjazdy lustracyjne przedstawicieli związków zawodowych do naszych ośrodków
wypoczynkowych w Rowach i Bachotku. Przewodniczący zw. zawodowych zwrócili
się do Pani Kanclerz z prośbą, by powrócić do tej praktyki. W odpowiedzi , na
początku listopada, został zorganizowany taki wyjazd. „Solidarność” była
reprezentowana przez 4 osoby. Stwierdziły one, że  ośrodek jest zadbany, panuje
porządek. Podczas  spotkania nie było jednak żadnych rozmów merytorycznych.
Faktem jest, że trudno było by się nam do nich przygotować, gdyż od kilku lat nie
otrzymujemy sprawozdań finansowych z działalności ośrodka. Kol. Grzegorz
Trykowski zobowiązał się napisać notatkę z wyjazdu. Zadecydowano, że zostanie
napisane pismo do Pani Kanclerz zawierające pytania o niejasne dla nas kwestie i
nasze sugestie odnośnie działalności ośrodka.

• Apel. Po ostatnim zebraniu KU sformułowano Apel do pracowników UMK,
zachęcający do wstępowania do naszego Związku. Apel został zamieszczony na
naszej stronie internetowej i tablicach „S”. Zwróciliśmy się też do JM Rektora o
zezwolenie na rozesłanie go do wszystkich pracowników poprzez bazę adresową
będącą w posiadaniu UCI. Niestety otrzymaliśmy odpowiedź odmowną (zał.).

• Poinformowano o:
- nowych drukach deklaracji członkowskich,
- promocji książki prof. Wojciecha Polaka,
- koncercie Małej Rewii w dn. 12.XII. br, na który dofinansowujemy naszym
członkom bilety,

• - terminie kolejnego spotkania KU – 15. XII., godz. 16.30,
• Wolne wnioski. Członkowie KU pytali m. in. dlaczego w wolne dni basen jest

nieczynny oraz czy to prawda, że ZNP planuje wycieczkę do Chin.


